
Grundejerforeningen Orøgaard 
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Mødet holdt hos Henrik 

 

Dagsorden Referat 

1. Gennemgang seneste referat  Formanden kigger stadig på telt. Det gælder 
om at finde den rigtige størrelse og model. 
Forslag velkomne fra den øvrige bestyrelse. 
 
Charlotte har fået justeret foreningens 
forsikringer, så de nu er tidssvarende. 
 
Der har været møde med revisionen, så 
regnskabet er klar. 
 

2. Diverse info og evt. medlems henvendelser 
 

Bestyrelsen har modtaget en henvendelse 
vedrørende støj. Bestyrelsen er ved at 
modernisere ordensreglementet, herunder 
punktet om støj og miljø. Kim koordinerer. 
 
Der er kommet nye bord-/bænkesæt. Tre er 
opsat på stranden, og et kommer til at stå på 
fællesgrunden. 
 

3. Kommende generalforsamling  Formanden har udformet ny indkaldelse, da 
vandværket ikke længere skal behandles på 
foreningens generalforsamling. 
 
Indkaldelsen udsendes senest 15. maj. 
 
Henrik Petersen er på valg som formand og 
genopstiller. 
Annika Andersen er på valg og ønsker ikke 
genvalg. 
Flemming Bohnen Jespersen og Michael 
Jusjong er også på valg og genopstiller. 
 
Erik Svendsen er på valg som revisor og 
genopstiller. 
 



Regnskab er klar. 
Budget er ved at være klar. 
 
Vi gentager successen med selv at stå for 
kaffe og kage. Annika og Leila koordinerer. 
 

4. Arbejdsdag Årets arbejdsdag er den 25. maj kl. 10 
 

- Nye borde/bænke skal males 
- Teltet skal sættes op på fællesgrunden 
- Træer og buske langs veje klippes i 2-4 

meters højde 
- Der skal bygges afdækning til 

skraldespande på fællesgrunden 
- Hæk ved parkering skal klippes 
- ”Made by Freddy” skal smøres 
- Vandværket skal gøres hovedrent 
- Der skal ordnes omkring bålet og 

græsset slås 
 

Flemming klipper beplantning på 
fællesgrunden inden arbejdsdagen. 
 
Freddy og Kim sørger for tømmerflåden 
kommer i vandet inden arbejdsdagen. 
 
Det blev foreslået, vi bestiller en pølsevogn til 
servering af lidt mundgodt til de, der deltager 
i arbejdsdagen. Henrik ser på muligheder. 
 

5. Briefing vandværk Vandværket kører fint. 
 
Der er driftsunderskud, så der bliver foreslået 
forhøjelse af såvel fast bidrag som prisen på 
vand. 
 
Der arbejdes stadig på nye fjernaflæste 
vandmålere. 
 

6. Status jubilæum  Der er p.t. ca. 100 tilmeldte. 
 
Der meldes snart sidste tilmeldingsfrist ud. 
 
Planlægning af fest samt transport til og fra Ø-
hotel kører på skinner. 



7. Noget fra tovholdere Strand/mole – der skal fyldes op med sand 
ved bænken, så alle ”kan nå jorden”. 
 
Der skal repareres frostskader på molen. 
Henrik og Freddy har en plan.  
 
Dræn under vejen til molen skal udskiftes i 
løbet af året. 
 

8. Diverse 
 

Næste bestyrelsesmøde aftales efter 
generalforsamlingen. 
 

I bestyrelsesmødet deltog  Henrik Petersen, formand 
Michael Jusjong, næstformand 
Kim Nørskov, sekretær 
Flemming Bohnen Jespersen, 
bestyrelsesmedlem 
Annika Andersen, bestyrelsesmedlem 
Freddy Hansen, bestyrelsesmedlem 
 
Afbud fra 
Charlotte Egholm, kasserer 
 

 


